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USA: Americký úřad pro kontrolu potravin a léčiv (FDA) vytáhl na Američany rychlý
schvalovací postup, protože údajně „schválil“ vakcínu proti Koronaviru společnosti Pfizer
(Covid-19).

Jak se ukazuje, momentálně používaná vakcina Pfizer nebyla ve skutečnosti schválena FDA.

Uznávaná advokátní kancelář vydala prohlášení, které nedávno vysvětlilo, že aby pomohl prosadit
drakonické mandáty očkování, FDA v zásadě lhal americké veřejnosti o schválení, což se technicky
nikdy nestalo.

Podle Liberty Counsel zůstávají všechny stávající dávky Pfizeru pod federálním vládním „nouzovým
oprávněním k použití“ (EUA), což znamená, že lidé mají „možnost je přijmout nebo odmítnout“.
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Třetí „posilovací“ dávka, kterou tlačí společnost Pfizer, je také identická s prvními dvěma, což
znamená, že je také autorizována pouze pro nouzové použití a nemá plné schválení.

„Společnost BioNTech získala schválení FDA pro osoby starší 16 let pod názvem Comirnaty, ale ve
Spojených státech nejsou k dispozici žádné dávky Comirnaty,“ vysvětluje Liberty Counsel.

„Jinými slovy, v současné době není nikde ve Spojených státech k dispozici žádná injekce COVID-19
schválená FDA .“ Každá vakcina COVID v Americe zůstává pod zákonem EUA, a proto mají lidé
 „možnost je přijmout nebo odmítnout“.

I když jsou „schváleny“, očkovací látky proti viru COVID, NIKDY nemohou být nikomu legálně
vnuceny

Po pravdě řečeno, nikdy nenastane scénář, kdy jeden z Donaldových “otců vakcin” z Trumpovy
„Operace Warp Speed“ mohl vnutit injekci komukoli proti jeho vůli.

Důvodem je, že jakmile je Covid vakcina schválena FDA, federální a státní zákony pořád chrání právo
lidí je odmítnout z náboženského přesvědčení anebo výhrad ve svědomí.

Existují také lékařské výjimky vztahující se na vakcíny, které umožňují  imunokompromitovaným
lidem vzdát se jich, aby se chránili před poškozením nebo potenciální smrtí.

23. srpna FDA vydala dva samostatné dopisy pro dvě legálně odlišné injekce: jednu nabídla
společnost Pfizer a druhou nabídla společnost BioNTech. Současná injekce Pfizer-BioNTech, která se
široce podává, je od nich odlišná.

„První dopis se týká schválení žádosti o biologickou licenci FDA pro injekci Pfizer Inc. / BioNTech
COVID-19, která byla pojmenována Comirnaty,“ vysvětluje Liberty Counsel.

„Společnost Pfizer přesto nezačala vyrábět ani označovat tento lék pro americkou
distribuci, takže není k dispozici ani v USA. Není jasné, zda je chráněn “štítem



odpovědnosti” , ale základní komunikační web americké vlády naznačuje, že stejný program
který poskytuje náhradu za zranění související s COVID očkováním, použije Program
kompenzace úrazů protiopatření (CICP) místo Národního programu kompenzace úrazů
očkovacími látkami.”

V době psaní tohoto článku se nepředpokládá žádné odškodnění vyplácené prostřednictvím CICP
nikomu, kdo byl zraněn jakoukoli COVID injekcí pod správou EUA.

„Injekce Pfizer je podle amerického práva stále považována za experimentální,“ poznamenává dále
Liberty Counsel. „Existuje právní rozdíl mezi produkty schválenými na základě povolení pro nouzové
použití (EUA) ve srovnání s těmi, které FDA plně licencoval.“

V podstatě nic, co je v současné době prezentováno vládou nebo mainstreamovými médii
jako „covid vakcína“, není schváleno FDA, ani nemůže být nařízeno žádným údajným
„zákonem“.

Covidové injekce představují experimentální léky na genovou terapii, které má každý jedinec právo
prostě odmítnout, pokud se tak rozhodne.
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